

# Chicago (Turabian) 格式第九版 註釋 (note) 規範

Version 1

教育資料與圖書館學編製

## (一) 圖書 (Books)

### 1. 作者為 1 至 3 人

3. Alberto Manguel, *The Library at Night* (New Haven: Yale University Press, 2009), 315-16.

6. Elizabeth A. Buchanan and Kathrine A. Henderson, *Case Studies in Library and Information Science Ethics* (Jefferson: McFarland, 2009), 156.

9. Louis Cohen, Lawrence Manion, and Joseph A. Magner, *Research Methods in Education*, 4th ed. (Ames: Wiley-Blackwell, 2013), 406.

17. 林東泰, *大眾傳播理論*, 增訂三版 (台北市: 師大書苑, 2008), 23-24。

39. 邱炯友、林瑞慧, *學術期刊羅馬化: APA、Chicago (Turabian) 與羅馬化引文格式規範* (新北市: 淡江大學出版中心, 2014), 23-24。

45. 李少民、薛迪忠、吳壽山, *關係與制度的博弈: 進軍世界的挑戰與原則* (新北市: 前程文化, 2011), 161-70。

### 4. 作者為四人以上

5. John Smith et al., *Librarianship* (Taipei: NCL, 2013), 155-64.

7. 左如梅等, *護理行政學* (台中市: 華都文化, 2002), 311-22。

## 5. 翻譯作品

1. Daniel H. Grant, *How Will You Measure Your Life?*, trans. Suzanne Christensen (Taipei: CUN, 2013), 580-85.

13. William J. Stevenson, 作業管理, 十一版, 何應欽編譯 (台北市: 華泰文化, 2013), 711-22。

## 6. 作者為團體

11. American Psychological Association, *Publication Manual of the American Psychological Association*, 7th ed. (Washington, DC: American Psychological Association, 2020), 210-22.

22. PCuSER 研究室, *Word、Excel、PowerPoint 強效精攻 500 招* (台北市: PCuSER 電腦人文化, 2012), 130-33。

## 7. 特定版本／版次

36. Stuart Russell and Peter Norvig, *Artificial Intelligence: A Modern Approach*, 3rd ed. (Upper Saddle River: Prentice Hall, 2009), 1110-11.

72. 謝冰瑩等, 新譯古文觀止, 增訂五版 (台北市: 三民, 2012), 984-87。

## 8. 編著文輯之單篇論文

6. Jill Didur, "Cultivating Community: Counter Landscaping in Kiran Desai's the Inheritance of Loss," in *Postcolonial Ecologies: Literatures of the Environment*, ed. Elizabeth DeLoughrey and George B. Handley (New York: Oxford University Press, 2011), 43-44.

19. 賴文平, 「海峽兩岸智慧財產權保護合作協議與相關協議之比較」, 在兩岸知識產權發展研究: 兩岸法學博士專家專論文集, 張凱娜主編 (台北市: 元照, 2011), 17-26。

## (二) 期刊論文 (Journals)

19. Richard Gartnera, "Parliamentary Metadata Language: An XML Approach to Integrated Metadata for Legislative Proceedings," *Journal of Library Metadata* 13, no. 1 (April 2013): 17-20, accessed June 18, 2013, <http://dx.doi.org/10.1080/19386389.2013.778728>.

21. Robert Briscoe, "Egocentric Spatial Representation in Action and Perception," *Philosophy and Phenomenological Research* (forthcoming), accessed June 18, 2013, <http://cogprints.org/5780/1/ECSRAP.F07.pdf>.

33. 陳書梅, 「發展性繪本書目療法與大學生之情緒療癒」, *大學圖書館* 17 卷, 2 期 (2013 年 9 月): 22-25, 檢索於 2014 年 6 月 18 日, <http://dx.doi.org/10.6146/univj.17-2.02>。

46. 雷振宇, 「旅行的意義: 美籍人士旅台經驗之研究」, *旅遊學刊* (即將出版), 檢索於 2013 年 6 月 18 日, <http://tkuir.lib.tku.edu.tw:8080/dspace/handle/987654321//1987/1987.05.16.pdf>。

## (三) 雜誌文章 (Magazines)

13. Angela Moscaritolo, "A Factory That Makes Factories," *PC Magazine*, August 2013, 10-11, accessed June 18, 2013, EBSCOhost.

17. 焦元溥, 「張愛玲點唱機」, *PAR 表演藝術*, 2013 年 2 月 1 日, 41。

## (四) 報紙報導

11. Eric Schmitt and Michael S Schmidt "Qaeda Plot Leak Has Undermined U.S. Intelligence," *New York Times*, September 29, 2013, accessed September 30, 2013, [http://www.nytimes.com/2013/09/30/us/qaeda-plot-leak-has-undermined-us-intelligence.html?hp&\\_r=0](http://www.nytimes.com/2013/09/30/us/qaeda-plot-leak-has-undermined-us-intelligence.html?hp&_r=0).

14. 蔣微微，幸福練習簿，自由時報，2013年9月8日。

### (五) 碩博士論文 (Theses and Dissertations)

3. Brent Russell Fortenberry, "Church, State, and the Space In Between: An Archaeological and Architectural Study of St. George's Bermuda" (PhD diss., Boston University, 2013), 20-21, accessed September 30, 2013, <http://gradworks.umi.com/35/29/3529018.html>.

4. 黃文彥，「開放式期刊典藏系統設計與實作：以教育資料與圖書館學為例」(碩士論文，淡江大學，2009)，30-32，檢索於2013年6月18日，[http://etds.lib.tku.edu.tw/etdservice/view\\_metadata?etdun=U0002-0207201006032900&start=21&end=40&from=CATE&cateid=A007](http://etds.lib.tku.edu.tw/etdservice/view_metadata?etdun=U0002-0207201006032900&start=21&end=40&from=CATE&cateid=A007)。

### (六) 會議中發表的講演或論文 (Lectures and Papers Presented at Meetings)

#### 1. 會議中發表的講演

12. Gregory R. Crane, "Contextualizing Early Modern Religion in a Digital World," (lecture, Newberry Library, Chicago, September 16, 2011).

13. 翁明賢，「淡江戰略學派」，(講演，淡江大學出版中心，新北市，2013年6月18日)。

#### 2. 會議中發表的論文

12. Shigeru Oyanagi, Kazuto Kubota, and Akihiko Nakase, "Application of Matrix Clustering to Web Log Analysis and Access Prediction," (paper presented at WEBKDD 2001-Mining Web Log Data Across All Customers Touch Points, Third International Workshop, San Francisco, CA, August 26, 2001), accessed June 18, 2013, <http://robotics.stanford.edu/~ronnyk/WEBKDD2001/shigeru.pdf>.

19. 林素甘，「誰在書寫蘭嶼，建構蘭嶼知識：蘭嶼專題圖書之分析」，(論文發表於 2012 年第十一屆海峽兩岸圖書資訊學學術研討會，新北市，2012 年 7 月 4-5 日)，192-93。

## **(七) 網路資源 (Websites, Blogs, Social Networks, and Discussion Groups)**

4. Susannah Brooks, “Longtime Library Director Reflects on a Career at the Crossroads,” University of Wisconsin-Madison News, September 1, 2011, accessed May 14, 2012, <http://www.news.wisc.edu/19704>.

15. “Privacy Policy,” Google Privacy Center, last modified October 3, 2010, accessed March 3, 2011, <http://www.google.com/intl/en/privacypolicy.html>.

53. 淡江大學，「教育學院出版國內第 1 本數位原生全方位學習的教學指引專書」，淡江大學資訊處數位設計組，最後更新於 2012 年 12 月 30 日，檢索於 2013 年 6 月 18 日，<http://gdc.tku.edu.tw/TodayNews/fcdtl.aspx?id=807>。